

نورة طاع الله



نورةطاع اللم

نورة طاع اللم

نوع العمل: كتاب

الكاتبة: نورة طاع الله

تصميم الغلاف: مني صبري

تعبئة وتنسيق: أسما جمال الدين

هذا العمل تم تحت إشراف فريق

كيان اللارواية للنشر الإلكتروني

لينك الجروب

جروب اللارواية

لينك البيدج

اللارواية للنشر الإلكتروني

إن تم تحميل هذا العمل من موقع آخر أو مكان آخر فيعد إنتهاكا لحقوقنا وسرقة أعمالنا وسرقة حق المؤلف

لك أن تتخلى عن كل ما يزعجك ولكن بقرار صحيح صائب هو قرار التخلي ليكون تخليك تخلي بقرار.

You can give up everything that bothers you, but with a correct and sound decision which is the decision to give up, so that you're giving up is giving up with decision

أنت وحدك من له السلطة الكاملة في اتخاذ القرار.

You alone have full authority in making the decision.

التخلم قرار

https://larewaia.blogspot.com/?m=1

The next decision must be made after careful thought and complete conviction.

لا بد أن يكون القرار خاليا من التردد والحيرة والشك واحتمال التراجع يوما.

The decision must be free of hesitation, confusion, doubt, and the possibility of reversing it one day..

قرارك من يخبرك ويخبر من حولك كيف هو حال كرامتك وعزة نفسك .. ما أخبار أخلاقك وأدبك ورفضك أو قبولك للذي يرفض وللذي يقبل .

Your decision tells you and those around you about the state of your dignity and self-respect... It reveals your morals and manners, and whether you reject or accept what others reject or accept.

قرارك هو اطمئنانك عن شخصيتك هل لا تسرال ثابتة في مكانها أو غيرت الوجهة نحو الذي لا يليق بها.

Your decision reflects your reassurance about your character, whether it remains steadfast in its place or has changed direction toward something unworthy of it.

متى قررت فأنت قد اتخذت الوقت السلام واستغلیته كامل الاستغلال ولم تسمح خلال هذا الوقت وهذه الفترة من دخول التوتر والخوف عالمك السري الذي من خلاله أن ستقول كلمتك علنا وجهرا في شكل قرار نهائى لا تراجع فيه.

When you decided, you had taken the necessary time and used it to the fullest, not allowing during this period the entry of tension and fear into your secret world, through which you would speak your word openly and publicly in the form of a final decision from which there is no turning back.

هناك أشياء نراها أو تحدث معنا تجعلنا بسرعة نسارع في اتخاذ قرار التخلي .. سواء نتخلى عن أشخاص أو مكان أو نمط حياة معين أو حلم اكتشفنا أنه لا ينفعنا لذا نتخلى عنه وننتقل الى حلم اقتنعنا به أكثر وأكثر وتأكدنا أننا نستطيع تحقيقه. قد نتخلى عن أشياء هي لا ترال في طريق البداية

There are things we see or experience that make us quickly rush to the decision to let go... whether we let go of people, a place, a certain lifestyle, or a dream we discovered is not beneficial to us. So, we abandon it and

move on to a dream we are more convinced of and are certain we can achieve. We may let go of things that are still at the beginning stage.

متى قرر العاقل في البداية قبل انتظار الصدمات الأكبر فقد أنقذ نفسه من كوارث ستحدث وقد لا يكون قادرا وقتها عن التراجع والانسحاب فاختار التخلي والمغادرة باكرا

When a wise person decides early on, before waiting for greater shocks, they save themselves from disasters that may occur and they might not be able to withdraw or retreat at that time, so they choose to let go and leave early.

الدي قرر التخلي فقد اكتشف أن الدي هو فيه أو الدي هو معهم لن يوصله لشيء ولن يعود اليه لا بنفع ولا بفائدة فالاستمرار سوى أكبر خطأ ارتكبه الشخص في حق نفسه وقد يمتد هذا الخطأ الى من حوله فيكون الأذى أكبر وأضر.

He who decides to let go has realized that what he is in or what he is with will lead him to nothing and will bring him no benefit or advantage. Continuing is merely the greatest mistake a person can make against themselves, and this mistake may extend to those around him, causing greater and more harmful damage.

النه ينقص من كرامتك كافي في أنك تتخذ قرار التخلى والترك.

What diminishes your dignity is enough reason for you to make the decision to let go and walk away.

السذي يهينسك ويقلسل منسك لا يستحق الاستمرار معه أو فيه تحست أي ظرف أو مسمى فيكون قرار التخلي والترك الأنسب.

The one who humiliates you and belittles you does not deserve to continue with you under any circumstances or title, so the decision to let go and leave is the most appropriate.

كرامة الانسان ان تخلى عنها فليس له داعي لحظتها من اتخاذ قرار التخلي الذي هو في الأساس يمنع كرامتك من المساس بها والتعدي عليها.

Human dignity should not be abandoned; there is no need at the moment to make the decision to forsake it, as that decision essentially prevents your dignity from being compromised or violated.

لا تتعدى على من تعدى عليك ولا ترد على أذيت بالأذى ولا تكون كما هو ولا تمارس ما هو يمارسك وقد مارسك معك وعليك يكفي أن تقول له وداعا أنت وحدك من الأن وصاعدا وأنت انسحبت ورحلت واخترت لنفسك الراحة والطمأنينة واكمال ما تبقى من العمر في هدوء وسلام وفي مكان هو لن يكون فيه وان كان فلن يقترب منك بعد قرار التخلى الذي اتخذته وطبقته

Do not transgress against someone who transgressed against you, do not respond to their harm with harm, do not become like them, and do not practice what they practiced or have

practiced with you. It is enough for you to say goodbye to them alone from now on. You have withdrawn, left, and chosen comfort and peace for yourself, completing the rest of your life in quiet and peace, in a place where they will not be, and if they are, they will not come near you after the decision to let go that you made and implemented.

لا يكفي اتخاذ القرار دون تنفيذه وتطبيقه فالقرار قرار ويدخل حيز التنفيذ بمجرد النطق به واعلانه ومرات لا نحتاج الى اعلان قرارنا فنباشر مباشرة في تطبيقه والعمل به فيفهم الجميع وقتها أن ما قمت به وما تقوم به وما وصلت اليه ما هو الا قرار صائب وصارم أنت اتخذته وأن كل هذه الأفعال والتصريفات الجدية الصريحة تنفيذ لما نطق به لسان القرار.

It is not enough to make a decision without implementing and applying it. A decision remains just a decision until it is put into action once spoken and announced. Sometimes, we do not

need to announce our decision; we can directly begin applying it and acting upon it, and everyone will then understand that what you have done, what you are doing, and what you have achieved is nothing but a sound and firm decision you have made, and that all these serious and explicit actions and behaviors are the execution of what the decision has declared.

قرار التخلي قرار صعب يصعب على الكثير اتخاذه واللجوء اليه

The decision to give up is a difficult decision that many find hard to make and resort to.

أن ما يحدث معنا ولنا يجعلنا أكثر قوة وشجاعة مما سبق فلا نتردد في اتخاذ ما ينفعنا ويفيدنا وان كان صعبا.

What happens to us and with us makes us stronger and braver than before, so we should not hesitate to take what benefits and serves us, even if it is difficult..

قسرار التخلي سهل لسدى السبعض مسن الأشخاص النين التخلي هو الحل الوحيد السذي لا غيره فاعتمدوه لينهوا ظلما أو مهزلة أو عنفا طبق ضدهم أو معاناة يعيشونها أو أشخاصا غلط دخلوا حياتهم أو غيره من الأشياء

The decision to let go is easy for some people for whom letting go is the only solution they have, so they adopt it to end an injustice, a farce, violence inflicted upon them, suffering they experience, people who wrongly entered their lives, or other things.

لا تجعل من التخلي والترك سهل وسهل جدا وهو أول ما يجب القيام به.

Do not make giving up and leaving easy and very easy, as it is the first thing that must be done.

لا تحزن على ما تركته ما دمت قد اقتنعت بان تركه هو الذي يحافظ على كرامتك وعلى كيانك و شخصيتك وعلى كونك انسان ومن يتعدى على انسانيتك أو يمسها فأقل ما يرد عليه هو قرار التخلى.

Do not grieve over what you have left behind as long as you are convinced that leaving it is what preserves your dignity, your being, your personality, and your humanity. Whoever violates or touches your humanity, the least you can respond with is the decision to let go.

قرار التخلي لا يتخذه سوى المومن أنه لا يحتاج لما تخلى عنه .. فالتخلي قرار الأقوياء .. قرار الواقفون في وجه كل ما قد يزعزع راحتهم وتواجدهم بالحياة على ما يرام وكما يجب.

The decision to let go is made only by the believer who does not need what he has let go of... Letting go is the decision of the strong... the decision of those who stand firm against anything that might disturb their peace, with their presence in life as it should be and as it ought to be.

هنيئا لمن سارع بعقل حكيم الى التخلي بقرار يوقف كل واحد عند حده ويوقف من لحمي يستطع أو يوقف نفسه بالسيطرة على النفس المتجاوزة للحدود.

Blessed is the one who, with a wise mind, hastens to make a decision that sets everyone in their place and restrains those who cannot control themselves or who exceed limits.

هنيئا لكل مقرر قد تخلص من المساوئ المحيطة به بقرار هو قرار التخلي المستعجل الذي لم يأخذ من عمره الكثير ولم يهدر طاقته ومالسه وصحته ولسم يصل لمنتهسي الأذي والمعاناة مع أنه عاش وعاني الا أنه قال كفي ويكفي هذا.

Congratulations to everyone who has freed themselves from the surrounding vices with a decision the urgent decision to let go which did not take much of their life, nor waste their energy, money, and health, and did not reach the extreme of harm and suffering, even though they lived and endured, yet they said enough, and that is enough.